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                                         P R O T O K Ó Ł    Nr XX/16 
Sesji Rady Miejskiej Wąsosza odbytej w dniu 19 lipca 2016r. 
 
Na sesji obecnych było 13 radnych wg listy obecności stanowiącej załącznik do 
protokołu. Sesja rozpoczęła się o godz. 10.00 i trwała do  godz. 11.20     
 
 Nieobecni : 
Gajkowski Zygmunt 
Rzepka Mariusz 
                                                              Lista obecności radnych to zał. Nr 1 
Ponadto w sesji udział  wzięli  : 
Zbigniew Stuczyk – Burmistrz Wąsosza, 
Grzegorz Kordiak – Z-ca Burmistrza 
Jadwiga Rodzewicz- skarbnik Gminy, 
Lucyna Ciszewska – Kierownik Ośrodka Pomocy Społecznej w Wąsoszu 
Dyrektorzy i kierownicy zakładów pracy z terenu Gminy Wąsosz, 
      
                                                  Lista obecności  stanowi zał. nr 2 
 
Sołtysi wsi . 
                                            Lista  obecności  sołtysów to zał. Nr 3 
Razem w sesji udział wzięło 48 osób. 
      
Ad 1. Otwarcie sesji. 
Słowami „ Otwieram XX sesję Rady Miejskiej  Wąsosza „Pan Jacek Chorostkowski – 
Przewodniczący Rady otworzył i prowadził obrady sesji   .Na podstawie listy 
obecności radnych  stwierdził  prawomocność obrad . W pierwszej kolejności  
Przewodniczący Rady powitał gości zaproszonych w szczególności p. Zb. Stuczyka 
Burmistrza, p. Grzegorza Kordiaka -Zastępcę Burmistrza , p. Jadwigę Rodzewicz – 
skarbnika Gminy, Panią Marlenę Grabarz radną Rady Powiatu Górowskiego , 
dyrektorów i kierowników zakładów pracy oraz sołtysów  wsi. 
Pan Przewodniczący Rady  poinformował, że proponowany porządek obrad sesji 
został radnym  dostarczony wcześniej .Poinformował ,że Burmistrz wnioskował o 
wprowadzenie dodatkowego punktu do porządku obrad jako „7 a”  - Podjęcie 
uchwały w sprawie zamiaru podjęcia prac związanych z rozbudową drogi gminnej nr 
100910 D i ustalenia nowego przebiegu tej drogi.” 
W związku z tym Pan Przewodniczący Rady zwrócił się do radych o ewentualne 
zmiany lub inne propozycje i przegłosowanie . 
 
Nikt z radnych nie wniósł żadnych zmian wobec tego  porządek obrad przyjęto 
wprowadzając dodatkowy punkt 7a.(jednomyślnie) 
 
P o r z ą d e k   o b r a d   s e s j i : 
1.Otwarcie sesji. 
2.Przyjęcie protokołu z poprzedniej  sesji Rady Miejskiej Wąsosza. 
3.Interpelacje i zapytania radnych. 
4.Informacja o pracy Burmistrza w okresie międzysesyjnym. 
5.Informacja z działalności  Ośrodka Pomocy Społecznej w Wąsoszu. 
6.Rozpatrzenie projektu uchwały  w sprawie przyjęcia wieloletniej prognozy 
finansowej Gminy Wąsosz na lata 2016-2030. 



 

2 
 

7.Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany budżetu gminy Wąsosz na 
2016r. 
7a. - Podjęcie uchwały w sprawie zamiaru podjęcia prac związanych z 
rozbudową drogi gminnej nr 100910 D i ustalenia nowego przebiegu tej drogi. 
8.Informacje i komunikaty Przewodniczącego Rady. 
9.Odpowiedzi na interpelacje. 
10. Wolne głosy i wnioski. 
11. Zamknięcie sesji.               
          
                                                                 Porządek to zał. nr 4 do protokołu. 
Ad 2. Przyjęcie protokołu z poprzedniej  sesji Rady Miejskiej Wąsosza. 
Pan Przewodniczący Rady poinformował, że protokół z XIX sesji Rady Miejskiej 
Wąsosza odbytej w dniu 28 czerwca 2016r. był wyłożony do wglądu radnych w 
biurze rady  i do tego protokołu radni nie wnieśli uwag. Zwrócił się do radnych o 
zgłaszanie ewentualnych uwag lecz nikt nie miał zastrzeżeń wobec tego stwierdził 
przyjęcie protokołu Nr XIX / 16 z sesji Rady Miejskiej Wąsosza. 
 
Ad 3. Interpelacje i zapytania radnych. 
 
Radny Banasiewicz Zdzisław – zam. Cieszkowice- wnioskował o wyrównanie 
drogi w Bełczu Górnym na odcinku do p. Golby oraz odcinka do  transformatora, 
postawienia solarów ulicznych 2 punktów oraz budowy chodnika we wsi. 
Radna Małgorzata Paszkowska – zam. Bartków – prosiła o interwencje w Starostwie 
Powiatowym w sprawie wycięcia krzaków na drogach powiatowych. 
 
Radny Szymczak Henryk – zam. Czeladź Wielka – 
Na odcinku drogi  Kowalowo – Czeladź ma być robione pobocze.  Nadleśnictwo 
posiada dobry sprzęt tj równiarkę  i może warto rozmawiać w celu użyczenia tego 
urządzenia do naprawy pobocza. 
Należy zabezpieczyć spadające dachówki z budynku ANR  na drogę ponieważ 
zagraża to bezpieczeństwu mieszkańców poruszających się po drodze. 
Należy zabezpieczyć świetlicę wiejską w Baranowicach ponieważ jej stan jest zły 
(powybijane szyby w oknach, otwarta) i stwarza zagrożenie. 
Należy naprawić pokrycie dachu na świetlico remizie w Czeladzi W. ponieważ po 
ostatnich ulewach dach przecieka i dalej  uszkadza budynek . 
Mieszkańcy wsi Chocieborowice porządkują przejętą działkę od ANR i proszą o 
pomoc w ogrodzeniu boiska. 
Radny Jacek Oczek- zam. Wąsosz-  wystąpić do(p. Wdowiak)  właściciela 
nieruchomości   położonej przy blokach od strony ul. Polnej  celem uprzątnięcia 
posesji ( wykoszenie trawy i zbiórki śmieci). 
 
Ad 4. Informacja o pracy Burmistrza w okresie międzysesyjnym. 
 
Pan Zbigniew Stuczyk – Burmistrz Wąsosza przedstawił Informację o pracy 
Burmistrza w okresie międzysesyjnym tj. od  28 czerwca  do 19 lipca 2016r. Odbył 
się  przetarg na przebudowę drogi lokalnej – gminnej na odcinku Wąsosz – Gola 
Wąsoska, gmina Wąsosz. Oferty złożyły : 
Lider: INFRAKOM Kościan Sp. z o.o. Kościan 
Cena z VAT: 632 905,55 zł 
Okres gwarancji: 60 miesięcy 
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Przedsiębiorstwo Drogowe „DROGBUD”- Gostyń Sp. z o.o.  
Cena z VAT: 467 999,28 zł 
Okres gwarancji: 60 miesięcy 
Berger Bau Polska Sp. z o.o. ul. Szczecińska 11 54-517 Wrocław 
Cena z VAT: 594 865,31 zł 
Okres gwarancji: 60 miesięcy 
STRABAG Sp. z o.o.  Pruszków 
Cena z VAT: 448 486,43 zł 
Okres gwarancji: 60 miesięcy 
Lider: Przedsiębiorstwo Drogowo-Melioracyjne „DROGOMEL” A. Skoczylas – K. 
Głuszko Sp. J. Góra 
Cena z VAT: 491 249,16 zł 
Okres gwarancji: 60 miesięcy 
Przedsiębiorstwo Handlowo – Usługowe Tadeusz Ćwik  Wińsko 
Cena z VAT: 582 338,75 zł 
Okres gwarancji: 60 miesięcy 
Kolejny przetarg dotyczył wykonania wielobranżowej dokumentacji projektowo – 
kosztorysowej przebudowy, rozbudowy i zmiany sposobu użytkowania zespołu 
dworsko – folwarcznego w m. Wrząca Śląska” 
1.AMBIENT STUDIO PROJEKTOWE -Gliwice .Cena z VAT: 88 560 zł 
2.INSTAL – TECH Marcin Marzec – Kraków   Cena z VAT: 67 650 zł 
3.ML-BUD PBPH SC Mariusz i Leszek Czyszek- Gliwice .Cena z VAT: 146 370 zł 
4.Lider: SKALA Studio Pracownia Projektowa mgr inż. arch. Aleksandra Łukasiewicz  
Bytom .Cena z VAT: 88 888 zł 
5.JAZ+Architekci, Żmijewski Jaworski Masse s.c. – Warszawa. Cena z VAT: 118 
757,21 zł 
6.SIMAF Sp. z o.o.- Gliwice .Cena z VAT: 48 462 zł 
7.An Archi Group Sp. z o.o. – Gliwice. Cena z VAT: 367 000 zł 
8.Dolnośląska Agencja Energii i Środowiska s.c. – Wrocław. Cena z VAT: 127 920 zł 
9.PAKO Sp. z o.o.- Warszawa. Cena z VAT: 92 250 zł 
                 Planuje się przejęcie  od Agencji Nieruchomości Rolnej dróg w Kamieniu 
Górowskim  tj. odcinek drogi do bloków oraz  drogi na odcinku posesji p. Dominiaka i 
p.Czuchraja. Odpowiadając na interpelacje radnego Szymczaka w sprawie 
ogrodzenia boiska w Chocieborowicach to gdyby był to grunt ANR to byłoby możliwe 
dofinansowywanie z agencji ale przecież ta działka została przekazana nieodpłatnie 
przez ANR dla Gminy Wąsosz i brak jest możliwości dofinansowania z Agencji.   
                   Należy nadmienić ,że dysponowanie środkami z Funduszu 
Przeciwdziałania Alkoholizmowi będzie udzielane wyłącznie na pisemne wnioski.  
Organizowane przez sołectwa  np. „Dnia Dziecka” lub „Mikołajki” dotychczas  
dofinansowane były  z tego funduszu bez względu na wielkość sołectwa czy też na 
ilość dzieci. Miejscowość otrzymywała po 500 zł  . Doszliśmy do wniosku ze należy to 
zmienić .Każdy sołtys, który będzie chciał organizować  takie imprezy  będzie 
zobowiązany  złożyć do Urzędu pisemny wniosek określający termin organizowanej 
imprezy, ilości dzieci do ewentualnych paczek , formę dofinansowania oraz 
ewentualny program imprezy. 
             Następnie Burmistrz odniósł się do interpelacji zgłoszonych przez radnego 
Banasiewicza w sprawie Bełcza Górnego. Jeżeli chodzi o drogę  gminną w kierunku 
posesji p. Golby to zgodnie z wcześniejszymi ustaleniami Urząd miał  zabezpieczyć 
frez a mieszkańcy to rozsypać i wyrównać drogę. Frez  został przywieziony i złożony 
przy tej drodze lecz do dzisiaj nie został rozsypany. Jeżeli chodzi o remont drogi 
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gminnej na odcinku do transformatora w Bełczu Górnym to nigdy taki wniosek nie był 
składany i nie było żadnych deklaracji o wyrównaniu tego odcinka. Gmina w tym  
miejscu wykasza rów ale nie będziemy tego już robić. Jeżeli chodzi o  budowę 
chodnika w Bełczu Górnym to p. Banasiewicz jako radny dobrze wie jak było z 
planowana budową chodnika. Zadanie to leżało w gestii powiatu górowskiego a 
gmina deklarowała pomoc i to sami mieszkańcy są sobie winni ponieważ nie wyrazili 
zgody na budowę chodnika po prawej stronie jadąc od Góry. Proponowali wówczas 
by chodnik był po lewej stronie gdzie wcześniej należałoby przykryć głęboki rów co 
wiązało się z dużymi kosztami i dlatego powiat nie wykonał tego zadania . Na dzisiaj 
jest to niemożliwe by ten chodnik powstał bo znamy sytuację finansową powiatu. 
Jeżeli chodzi  o zamontowanie  dodatkowych solarów to  zamontowano dodatkowo 
solar koło posesji p. Saucia i tam  ostatnio przycięto gałęzie drzew by nie przysłaniały 
światła. Radny zgłaszając dodatkowe zadania do budżetu winien wskazać źródło 
finansowania ponieważ budżet tego roku jest już rozdysponowany i nie będzie 
żadnych deklaracji wykonania jak nie ma środków finansowych. 
         Sprawa budowy chodnika w Rudnej Wielkiej uzależniona jest od uregulowania 
gospodarki ściekowej w tej wsi ponieważ po wizji  w terenie kontrolujący  stwierdzili  
nieprawidłowości w tym zakresie a mianowicie  wszyscy mieszkańcy  mają 
odprowadzenie ścieków sanitarnych do przydrożnego rowu. Za posesją p.Tylickiej 
jest zalany rów  tymi ściekami. Postanowiliśmy odbyć zebranie z mieszkańcami aby 
to omówić jednak mieszkańcy nie są zainteresowani ponieważ na zebranie przyszło 
3 osoby. W związku z tym najprawdopodobniej nie będzie realizowany chodnik 
dopóki nie zmieni się stan gospodarki ściekowej. W najbliższym czasie będzie 
realizowane zadanie dotyczące  naprawy pobocza w Płoskach  na co gmina już 
otrzymała zgodę od Starostwa Powiatowego. 
         Realizowana jest budowa przedszkola w Wąsoszu i wszystkie prace są 
prowadzone zgodnie z harmonogramem prac .W związku z tym przewidziane jest 
rozpoczęcie  jego funkcjonowania od 1 września 2016r.  
W ramach remontu świetlicy  w Rudnej Wielkiej środki finansowe z  Programu 
Rozwoju Obszarów Wiejskich będą przekazane na remont świetlicy w Ługach tj.drzwi 
wejściowe, ścianka, malowanie. 
           Prawo wodne- Art. 77. 1. Utrzymywanie urządzeń melioracji wodnych 
szczegółowych należy do zainteresowanych właścicieli gruntów, a jeżeli urządzenia 
te są objęte działalnością spółki wodnej – do tej spółki. 
2. Jeżeli obowiązek, o którym mowa w ust. 1, nie jest wykonywany, organ właściwy 
do wydania pozwolenia wodnoprawnego ustala, w drodze decyzji, proporcjonalnie do 
odnoszonych korzyści przez właścicieli gruntu, szczegółowe zakresy i terminy jego 
wykonywania. Sytuacja taka była w Wiewierzy i Płoskach ,że przy większych 
opadach deszczu zalewane są posesje i woda wkrada się do domów. Należało 
podając działania i pomoc mieszkańcom została udzielona. 
        Często mieszkańcy zgłaszają uwagi , że nie mogą popływać kajakami bo jest 
mały stan wody w rzece  a np. w Żmigrodzie jest inaczej  z wodą w rzece,  ale te 
osoby nie wiedzą ,że jazz w Żmigrodzie ma 1m piętrzenia wody natomiast  w naszej 
gminie są  jazy  które mają 2,5 m  i zamykanie ich jest ryzykowne ze względu na 
prawdopodobieństwo  zalania terenów. 
     W ostatnim czasie odbyło się spotkanie z dyrektorami szkół w zakresie 
planowanej przez Rząd  reformy oświatowej gdzie planuje się wygaszanie 
gimnazjów. 
W najbliższym czasie odbędzie się przetarg na budowę dróg w Zbakowie Dolnym i 
Zbakowie Górnym oraz przetarg na dowóz dzieci do szkół na terenie Gminy Wąsosz. 
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Gmina otrzymała 100% dofinansowania  na drogi w Zbakowie Dolnym i Górnym i w 
najbliższym czasie będą wykonywane pozostałe drogi -5. 
           W okresie międzysesyjnym wydanych zostało 6 Zarządzeń. Dnia 28 czerwca 
2016r postanowiono ogłosić przeprowadzenie drugiego przetargu na sprzedaż 
nieruchomości rolnej w granicach dz. Nr 115 o pow. 0,41 ha położonej w Zbakowie 
Dolnym w formie przetargu ustnego ograniczonego  w  dniu 2 sierpnia 2016r. Cena 
wywoławcza w wysokości 16.803 zł oraz 2000 zł wadium . 
Kolejne Zarządzenie z 28 czerwca b.r. dotyczyło  przeprowadzenia w dniu 2 sierpnia  
b.r. drugiego przetargu na sprzedaż nieruchomości rolnej działki nr 11 o pow. 60 ha 
położonej w Sułowie Wielkim. Cena wywoławcza 79.598 zł natomiast wadium 8.000 
zł. Następne zarządzenia z dnia 30 czerwca b.r. dotyczyły zmiany wieloletniej 
prognozy finansowej i zmiany budżetu gminy Wąsosz na 2016r . Zmiany te 
podyktowane były bieżącymi zmianami budżetu, a mianowicie zwiększeniem 
dochodów i wydatków z tytułu dotacji przeznaczonej na realizację zadań związanych 
z przyznawaniem Kart  Dużej Rodziny oraz zwiększeniem  dochodów i wydatków z 
tytułu dotacji przeznaczonej na wypłatę zryczałtowanych dochodów energetycznych 
za II kwartał 2016r dla odbiorców wrażliwych energii elektrycznej. Po wprowadzonych 
zmianach budżet Gminy wynosi po stronie dochodów 29.949.762,69 zł a po stronie 
wydatków 29.554.762,69 zł. Zarządzeniem z dnia 30 czerwca br  w sprawie zbycia 
nieruchomości gruntowej postanowiono sprzedać w drodze przetargu ustnego 
nieograniczonego nieruchomość nr dz. 178/3 o pow. 0,23 ha położonej w Wąsoszu. 
Ostatnie Zarządzenie dotyczyło wydzierżawienia mienia komunalnego, a mianowicie 
wynajęcia w drodze bezprzetargowej na okres 3 miesięcy stoisko handlowe nr 16 o 
pow. 20 m2 na placu miejskim w Wąsoszu przy ul. Korczaka. 
 
                                                                     Informacja Burmistrza to zał. nr 5 
Ponadto Burmistrz poinformował, że otrzymał pismo od Marszałka Województwa 
Pana Cezarego Przybylskiego tzw apel „Dolnośląski Alarm Smogowy” Pan 
Marszałek zwraca się  o podjęcie uchwały w sprawie walki ze smogiem , ale należy 
do tego podejść  delikatnie z dużą rezerwą choć już ponad 22 samorządy podjęły 
takie uchwały. W najbliższym czasie będziemy o tym rozmawiać na komisjach. 
Dnia 27 sierpnia b.r. zaplanowane zostały „Dni Wąsosza” i dożynki gminne w dniu 28 
sierpnia 2016r. na stadionie w Wąsoszu. Na terenie naszej gminy są różne pomysły 
co do dożynek na wsiach bo albo są to dożynki wiejskie lub parafialne. Burmistrz 
stwierdził , że nie jest przeciwnikiem organizowanych dożynek lecz by można było je 
dofinansować należy je stosownie przygotować by nie wydawać pieniędzy 
bezmyślnie. Należy się wspólnie zastanowić nad organizacja tych dożynek.  
Burmistrz nadmienił ,że chciał aby powstały spółki wodne na wsiach ponieważ stan 
rowów melioracyjnych jest bardzo zły a są  to zaniedbania długoletnie. Odbyły się 
spotkania na wsiach i po tych wizytach trudno to przedsięwzięcie zrealizować gdzie 
inne gminy szczególnie w Wielkopolsce podchodzą do tego zupełnie inaczej  np. 
gmina Pakosław ma bardzo zadbane zbiorniki wodne przy nich ponasadzane krzewy 
i kwiaty  co jest nieporównywalne do wyglądu samorządu wąsoskiego. 
         Na zakończenie Burmistrz powiedział ,że niejednokrotnie brał udział w różnych 
zawodach i rywalizacjach i umiał przegrywać. Ktoś kto przegrywa jest zawodnikiem z 
klasą umie pogratulować zwycięzcy  nie robi problemów a kto nie może pogodzić się 
z porażką przegranej  szuka sposobu by przy najbliższej okazji skrzywdzić zwycięzcę 
podłożyć nogę lub przebić oponę. Jest takie powiedzenie „ ten kto  wznieca wiatr 
zbiera burze” i tak z ostatnich działań” trafiła kosa na kamień „, i nie pozostanie to 
bez reakcji bo nie on rozpoczął te zawirowania. 
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Ad 5. Informacja z działalności  Ośrodka Pomocy Społecznej w Wąsoszu. 
 
        Pan Jacek Chorostkowski przewodniczący obrad poinformował ,że Rada 
Miejska Wąsosza w swoim planie pracy  na lipiec 2016r uwzględniła sprawy 
dotyczące  opieki społecznej w gminie Wąsosz . W związku z tym  wystąpiono do 
Kierownik Ośrodka Pomocy Społecznej  o przygotowanie i przedstawienie na sesji  
informacji z działalności  Ośrodka Pomocy Społecznej w Wąsoszu za I półrocze 
2016r. 
W związku z tym udzielił głosu  P. Lucynie Ciszewskiej kierownikowi OPS w celu  
przedstawienie przedmiotowej informacji. 
        Pani Lucyna Ciszewska poinformowała ,że OPS realizuje zadania na podstawie 
ustawy o pomocy społecznej ,o świadczeniach rodzinnych, pomocy osobom 
uprawnionym do alimentów, o świadczeniach opieki zdrowotnej o systemie 
ubezpieczeń społecznych ,o przeciwdziałaniu przemocy w rodzinie, o wsparciu 
rodziny i systemie pieczy zastępczej, o dodatkach mieszkaniowych, prawo 
energetyczne, Karcie Dużej Rodziny ,o pomocy państwa w wychowywaniu dzieci. 
Od stycznia do czerwca b,r.  udzielono pomocy w postaci świadczeń dla 247 rodzin i 
była to pomoc w formie zasiłków stałych dla 29 osób na łączną kwotę 76.021 zł. W 
omawianym okresie opłacano składki na ubezpieczenia zdrowotne za 25 osób na 
kwotę 7.305 zł. OPS przyznał w formie zasiłku okresowego dla 57 rodzin  170 
świadczeń w tym z powodu bezrobocia 54 rodziny na kwotę 53.615 zł, długotrwałej 
choroby dla 4 rodzin na kwotę 2.671 zł , z tytułu niepełnosprawności dla 2 rodzin na 
kwotę 463 zł. Łączna kwota świadczeń wyniosła 58.120 zł jako dotacja z budżetu 
państwa. OPS przyznał zasiłki celowe dla 144 rodzin na łączną kwotę 83.935 zł jako 
zadanie własne gminy. Zasiłki celowe specjalne przyznano dla 45 osób na łączną 
kwotę 21.586 zł. Na dożywianie dzieci i młodzieży w szkołach wydatkowano 64.380 
zł obejmując 179 osób na kwotę  64.389 zł . Usługi opiekuńcze zapewniano dla 8 
osób. 6 osób przebywa w domach opieki społecznej, gdzie koszt wyniósł 67.651 zł. 
W I półroczu realizowano  następujące świadczenia rodzinne: zasiłki rodzinne, 
urodzenie dziecka, opieka nad dzieckiem w czasie urlopu wychowawczego, samotne 
wychowywanie dziecka, kształcenie i rehabilitacja dziecka niepełnosprawnego, 
rozpoczęcie roku szkolnego, podjęcie przez dziecko nauki poza miejscem 
zamieszkania, wychowywanie dziecka w rodzinie wielodzietnej, zasiłki pielęgnacyjne, 
świadczenia pielęgnacyjne, zasiłek na opiekuna osoby niepełnosprawnej, specjalny 
zasiłek opiekuńczy, świadczenia rodzicielskie, świadczenia wychowawcze(500+), 
składki emerytalno-rentowe, fundusz alimentacyjny. Razem w tym zakresie udzielono 
11900 świadczeń na łączną kwotę 5.862.822,14 zł. Dodatki mieszkaniowe przyznano 
102 świadczenia i  udzielono ich na kwotę 115.896 zł , dodatki  energetyczne 
przyznano dla 2 rodzin na kwotę 204,60 zł. Od Kuratorium Oświaty  OPS otrzymał 
kolonie dla  dzieci. Z nich skorzystało 8 dzieci i na przełomie czerwca - lipca 
przebywały  nad morzem.  
 
Dyskusji nie było wobec tego Przewodniczący podziękował Kierownikowi OPS za 
przedstawioną informację. 
                                                                     Informacja Kierownika OPS to zał. nr 6 
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Ad 6 . Rozpatrzenie projektu uchwały  w sprawie przyjęcia wieloletniej 
prognozy finansowej Gminy Wąsosz na lata 2016-2030. 
Ad 7. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany budżetu gminy Wąsosz 
na 2016r 
  
Pan Przewodniczący Rady udzielił głosu p. Jadwidze Rodzewicz – skarbnik gminy 
która przedstawiła projekty  dwóch uchwał .Poinformowała że zmiana wieloletniej 
prognozy finansowej podyktowana jest zmianami bieżącymi budżetu gminy i tak 
gmina otrzymała dotację na zakup podręczników do szkół , również na opłacenie 
składek na ubezpieczenie zdrowotne za osoby pobierające świadczenia rodzinne   
oraz z tytułu dotacji na wypłatę zryczałtowanych dodatków energetycznych  za II 
kwartał 2016r, oraz  z rezerwy subwencji oświatowych otrzymano 6.000 na 
dofinansowanie doposażenia szkół w pomoce dydaktyczne. Zwiększamy  też 
dochody własne z tytułu sprzedaży nieruchomości 30.000 zł oraz z tytułu  
pozostałych dochodów  w gospodarce nieruchomościami, a mianowicie  jedna osoba 
w spalonym budynku w Chocieborowicach jest właścicielem lokalu zamieszkuje tam i 
jest zobowiązana partycypować w kosztach naprawy dachu i swoją część ok. 8.000 
zł wpłaciła na rachunek gminy .  Zwiększamy dochody z tytułu  akwenu wodnego, a 
mianowicie  wydanych zezwoleń na łowienie ryb. Umniejszamy wpływy z podatku 
rolnego opłacanego prze osoby prawne w kwocie 10.000 zł . Również wprowadzamy 
nowe zadanie inwestycyjne tj. budowa boiska w Pobielu i na ten cel umniejsza się 
środki z usług remontowych w Urzędzie Miejskim, z zakupu materiałów w promocji 
gminy oraz z rezerwy ogólnej,. Przesuwa się środki miedzy paragrafami i rozdziałami 
w ochotniczych strażach pożarnych, oświacie, przeciwdziałaniu alkoholizmowi i 
kulturze i ochronie dziedzictwa narodowego. Tutaj zwiększamy dotację dla ZPK  z 
uwagi na „Dni Wąsosza” i organizację dożynek gminnych. 
 
Następnie p .A. Rapior poinformował zebranych ,że Komisja Budżetu Inwestycji i 
Mienia Komunalnego pozytywnie zaopiniowała proponowane zmiany wieloletniej 
prognozy finansowej gminy nalata 2016-2030 oraz zmiany budżetu gminy Wąsosz na 
2016r. 
 
Dyskusji nie było wobec tego Pan Przewodniczący obrad odczytał  projekt uchwały w 
sprawie zmiany WPF i poddał pod głosowanie Rady. 
Głosowało 13 radnych. 
Rada Miejska Wąsosza 13 głosami „za, 0 głosem „przeciwnym” 0 głosem 
„wstrzymującym się „ podjęła uchwałę  NR XX/142/16  w sprawie przyjęcia 
wieloletniej prognozy finansowej Gminy Wąsosz na lata 2016-2030 
 
                                                            Uchwała Nr XX/142/16 to zał. nr 7 
 
Następnie Przewodniczący obrad odczytał projekt uchwały w sprawie zmiany 
budżetu gminy na 2016r i poddał pod głosowanie Rady. 
 
Głosowało 13 radnych. 
Rada Miejska Wąsosza 13 głosami „za, 0 głosem „przeciwnym” 0 głosem 
„wstrzymującym się „ podjęła uchwałę  NR XX/143/16  w sprawie zmiany 
budżetu gminy Wąsosz na 2016r 
                                                           Uchwała Nr XX/143/16 to zał. nr 8 
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Ad „7a” Podjęcie uchwały w sprawie zamiaru podjęcia prac związanych z 
rozbudową drogi gminnej nr 100910 D i ustalenia nowego przebiegu tej drogi. 
 
           Pan Przewodniczący Rady udzielił głosu Panu Zb. Stuczykowi Burmistrzowi , 
który przedstawił projekt uchwały informując, że Gmina otrzymała pieniądze na 
budowę tej drogi z zewnątrz .Dużo wcześniej złożyliśmy wniosek na dofinansowanie 
do innego źródła PROW tam możemy otrzymać dofinansowanie w wysokości 
63,63%. Łączenie tych dwóch źródeł  dofinansowania jest możliwe. Po wizji w terenie 
ustaliliśmy ,że droga ta nie ma numeru drogi gminnej i jest drogą wewnętrzną. 
Natomiast uznanie drogi gminnej następuje w drodze uchwały rady gminy  Wielu 
zainteresowanych pyta dlaczego ul. Polna otóż można skorzystać z dofinansowania 
spełniając określone warunki  tj. droga łączy dwie miejscowości dochodząc do 
instytucji  użyteczności publicznych, droga łączy się z drogą wyższego rzędu. W 
związku z tym przedmiotowa droga spełnia te wszystkie warunki i można ubiegać się 
o dofinansowanie.  
 
 
Komisja Budżetu Inwestycji i Mienia Komunalnego pozytywnie zaopiniowała 
przedmiotowy projekt uchwały . 
 
Dyskusji nie było wobec tego Pan Przewodniczący obrad odczytał  projekt uchwały i 
poddał pod głosowanie Rady. 
 
Głosowało 13 radnych. 
Rada Miejska Wąsosza jednomyślnie  13 głosami „za, 0- „przeciw” 0-
„wstrzymującym się „ podjęła uchwałę Nr XX/144/16 w sprawie zamiaru 
podjęcia prac związanych z rozbudową drogi gminnej nr 100910 D i ustalenia 
nowego przebiegu tej drogi. 
 
                                                                      Uchwała Nr XX/144/16 to zał. nr 9 
 
Ad 8.   Informacje i komunikaty Przewodniczącego Rady. 
Brak 
 
Ad 9 .Odpowiedzi na interpelacje. 
 
Pan Burmistrz  poinformował ,że w sprawie spadających dachówek na drogę w 
Czeladzi Wielkiej Urząd zwrócił się do Nadzoru Budowlanego i ponowi pismo. 
Również na wycięcie krzaków przy drogach powiatowych  zgłaszanych przez radną 
Paszkowską oraz krzaki na drodze do Baranowic to pisemnie zwrócimy się do 
Powiatu. Interpelacja radnego Oczka w sprawie wykoszenia i sprzątnięcia działki 
przy blokach zostanie wysłane pismo do właściciela nieruchomości. 
 
Ponadto Pan Burmistrz poinformował ,że po budowie przedszkola jak zostaną środki 
finansowe to   zastanowimy się nad  ich podziałem . Ponadto poinformował ,że 
często odwiedza Urząd Wojewódzki lub Urząd Marszałkowski w celu pozyskania 
dodatkowych środków finansowych. Zamierza  w tym roku zrealizować drogę w 
Ługach kanalizację IV etap w Wąsoszu  i boisko w Pobielu. 
 
 



 

9 
 

 
Ad. 10.Wolne głosy i wnioski. 
 
Pani  radna Jolanta Maślejak  podziękował Burmistrzowi za pomoc finansową i 
zorganizowanie  „Dnia Dziecka” w  Kamieniu Górowskim. 
 
Ad 11 .Zamkniecie sesji.  
 
Przewodniczący Rady stwierdził ,że porządek XX sesji został wyczerpany a  więc 
zamknął obrady. Podziękował za udział w sesji 
 
 
 
Protokołowała K. SZejnkienig 
 


